
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings styrelse
på Stadion den 15 Jan. 1951.
Närvarande: hela styrelsen samt från skidor Hedjerson, Wising, Norén.

§ 1. Öppnade ordf. sammanträdet och föredrogs protokoll från sammanträdet 
den 10/1. Protokollet godkändes i befintligt skick.

§ 2. En bekvämlighetsinrättning i skidbacken i Hammarby hade kostnadsbe
räknats till kr. 1.500:- Inför den väntade stora invasionen ansågs 
”inrättningen” komma att fylla ett visst behov, varför den beslöts 
byggas till detta pris.

§ 3. Beslöts att alla papper, offerter, kostnadsberäkningar etc. i sam
band med backbygget skulle dras in till styrelsen.

§ 4. Skidsektionen fick sanktion för inbjudande av två tyska backåkare 
till tävlingar den 11/2.

§ 5. Sedan ytterligare en del inför SM aktuella skidfrågor ventilerats, 
lämnade Hedjerson, Wising och Norén sammanträdet.

§ 6. Från Art-Film anlände O. Nordemar med följeslagare för en redogörelse 
om arbetet med Fjärran Östern-filmen och för genomgång av ett förslag 
till kontrakt. Med en del smärre justeringar godkändes detta, inne
bärande att Djurgårdens IF och Art-Film äro de överenskommande par
terna i det den 7/12 1950 uppgjorda kontraktet. En provisionsfråga 
diskuterades i samband med filmen. Art-Film sade sig för sin del ha 
erbjudit kontaktmannen 500:-

§ 7. Godkändes ett anbud på kr. 500:- för försäljning av våfflor, glögg, 
konfekt etc. under SM-dagarna i skidbacken 27/31 januari.

§ 8. Meddelades att båda skidbackarna i Hammarby var försäkrade för kr. 
250.000 samt att Rinman skulle ordna nödvändiga försäkringar i sam
band med SM. Meddelades vidare, att Gullan Andersson skulle erbjudas 
svara för bokföringen under SM-dagarna. Beslöts att kalla funktionärer 
till generalrep kl, 11 i skidbacken den 21/1.

§ 9. Uppdrogs åt Dunér och Nordlund att fortsätta underhandlingarna med 
Berns om jubileumsfesten.

§ 10. Till sammanträdet infunno sig härefter representanter för samtliga 
sektioner jämte hedersordf. B. Nordenskjöld för diskussion om dels 
utmärkelser inför jubiléet dels funktionärsskap under SM.

§ 11. Uppsköts frågan om hur korvförsäljningen skulle ordnas i väntan på 
besked från ”tredje mannen” på Stadion.

§ 12. Nordenskjöld åtog sig att bilda kunglig mottagningskommitté vid SM 
och anmälde att prins Bertil sannolikt inte skulle komma, varför annan 
invigningstalare borde has i reserv. Carl-Albert Andersson nämndes 
som inte olämplig man. Beslöts att ordf. Sven Larson skulle höra sig 
för med vederbörande.

§ 13. Boxningsordf. Sven Holmberg orienterade om ett besök av ryska boxare 
till omkring 22/24 januari, varvid Djurgården skulle stå som arrangör 
tillsammans med Narva och AIF. Sanktion beviljades för Djurgårdens 

del.
§ 14. Fastställdes nästa sammanträde till den 18/1, då Hedjersson och Wising 

skulle kallas.
§ 15. Avslutades sammanträdet.


